
  

 
 
 

 
Trondheim, 12. desember 2024 

Til: 
Styret i NBBF Region Midt + daglig leder 

Protokoll fra styremøte nr. 2024-09 

Tid: Torsdag 12. desember 2024 klokken 1900  

Sted: Digitalt på TEAMS 

Til stede: Sverre Uijting (SU), Elise Grytbak (EG), Bård Rannem (BR), Kirsti Lien (KL) og Annlinn Chen Svarverud 
(ACS). 

Gjester: - 

Forfall: Viola Györgyi, Greg Knudson 

Referent: Sverre Uijting (SU) 

 

 

 

Saksliste: 

1) Godkjennelse av saksliste 

2) Saker til eventuelt 

3) Godkjennelse av protokoll fra styremøte nr. 2024-08 

4) Styrevedtak i perioden 

5) Administrative avgjørelser i perioden (orientering) 

6) Daglig Leder drift (orientering) 

7) Økonomi (orientering/vedtak) 

8) Handlingsplan (orientering) 

9) Årsplan 2024/2025 (orientering) 

10) Serieavvikling 2024/2025 (orientering) 

11) Eventuelt 



  

Sak 1 – Godkjennelse av saksliste (vedtak) 

Sakslisten ble godkjent. 

 

Sak 2 – Saker til eventuelt  

Ingen saker er meldt inn til eventuelt. 

 

Sak 3 – Godkjennelse av protokoll styremøte 2024-08 (vedtak) 

Protokoll fra styremøte 2024-08 ble godkjent. 

 

Sak 4 - Styrevedtak i perioden (vedtak) 

Ingen styrevedtak i perioden. 

 

Sak 5 - Administrative avgjørelser i perioden (orientering) 

Administrasjon har godkjent Stranda 2M sin søknad til å omberamme 2M-kampen 

(kampnr 52425112044) Stranda – Ålesund til et senere tidspunkt, selv om søknad for 

omberamming har kommet inn sent og Ålesund har ikke akseptert omberamming. 

Årsaken til søknad om omberraming er sykdom. Kampen vil bli satt opp på nytt i 

2025. 

 

Administrasjonen har gitt dispensasjon til 6 spillere som er 1 år over-årige til å spille 

for Levanger U14 ut i fra tidligere presedens. 

 

Administrasjonen har gitt dispensasjon til 3 spillere som er 1 år over-årige til å spille 

for Stjørdal U14 i U14-A ut i fra tidligere presedens. 

 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

 

Sak 6 - Daglig Leder drift (orientering) 

Det ble arrangert EasyBasket i Vikåsenhallen 30. november – 1. desember. Arrangør: 

Ranheim. Følgende 29 lag er påmeldt i de forskjellige årsklassene: 

U9: Ranheim, Sverresborg Hoops, Utleira 

U10: Singsaker, Stjørdal 

U11: Melhus (2 lag), Ranheim (3 lag), Sverresborg Hoops 

U12: Midtbyen, Molde (2 jentelag), Singsaker (2 lag), Stjørdal (2 lag), Sørsia og 

Sverresborg Hoops (2 lag). 

U13: Levanger, Midtbyen (jentelag), Ranheim (2 lag) og Sverresborg Hoops (4 lag). 

 



  

 
 
 

Midtbyen har etter arrangementet sendt inn berettiget kritikk om at jentelagene som 

var påmeldt ikke spilte mot hverandre. Meldingen om å endre kampoppsettet kom 

onsdag 27.11.24 på kvelden. Dette ble for sent å gjøre endringer som påvirker flere 

lag som var påmeldt. Det er viktig at klubbene i påmeldingen skriver i kommentar-

feltet på påmeldingen om sine ønsker for kampoppsettet slik invitasjonen informerer 

om. 

 

Det ble arrangert kamplederkurs i forbindelse med EasyBasket-arrangementet i 

Vikåsenhallen. 19 deltakere gjennomførte kurset. 8 fra Ranheim, 4 fra Midtbyen, 3 fra 

Sverresborg Hoops, 2 fra Utleira, 1 fra Singsaker og 1 fra Stjørdal. Instruktør: Morten 

Larsen og Sverre Uijting. 

 

Det vil bli arrangert en workshop, med åpen trening for jenter ca 15+ år, søndag 

05.01.25 i Åsveihallen og Åsveien skole. Tema er «Basketball for jenter» og målet er 

et håp om å starte en klubbstrategi for hvordan klubbene og Region Midt kan 

samarbeide fremover med tanke på tilrettelegging for jenter i basketball. Initativ til 

samlingen er fra Joakim Rosenlund (Midtbyen) og Carlos Hernandez (Ranheim). Fra 

NBBF vil organisasjonssjef Ragnhild Riis delta sammen med trener Eirik Ljostveit.  

 

 

Rapport fra Frode Ramberg siden forrige styremøte: 

Trenersamling i Spektrum. 3 deltakere. Jaume, Bo Schønberg og William Touissant. 

Forsåvidt et godt møte med gode temaer og engasjement. 

Ønsker å invitere til nytt møte 14.12. Tar vanligvis litt tid å etablere slike forum. 

Så viktig å fortsette selv med få deltakere. 

 

Vært på klubb-besøk hos Steinkjer. Holdt en økt rettet mot trenerne. 

 

Prøver generelt å engasjere meg og prate med alle trenere, og være tilstede på de 

regionskampene jeg kan. 

 

Har bedt Stjørdal og Verdal spesielt, kontakte meg ang behov. 

 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

  



  

Sak 7 – Økonomi (vedtak/orientering) 

a) Søknad om midler – Nidaros Jets «Basketball Before School Project» (vedtak) 

Vedtak: Styret avslår søknaden til Nidaros Jets. 

 
b) Søknad om midler – Nidaros Jets «School Visits for Basketball Promotion» (vedtak) 

Vedtak: Styret vedtar å tildele 50000 kroner til Nidaros Jets og prosjektet «School 

Visits for Basketball Promotion» 

 

Kommentar fra styret: Nidarors Jets oppfordres til å dra utenbyes (Stjørdal, Levanger, 

Verdal, Steinkjer, Molde og Ålesund for å også dra på skolebesøk) 
 

c) Søknad om midler – Midtbyen «Jentesamlinger 2024/2025» (vedtak) 

Vedtak: Styret avslår søknaden til Midtbyen. 
 

d) Søknad om midler – Midtbyen U17J (vedtak) 

Vedtak: Styret vedtar å tildele 50000 kroner til Midtbyen og prosjektet 

«Samarbeidsprosjektet for Midtbyen U17J». 
 

e) Søknad om midler – Steinkjer (vedtak) 

Vedtak: Styret vedtar å tildele 20000 kroner til Steinkjer og prosjektet «Tilrettelagt 

lavterskelaktivitet i Steinkjerhallen med spesielt fokus på jenter». 
 

f) Regnskap 3. kvartal (orientering) 

Styret tar orientering til etterretning. 

 

Sak 8 – Handlingsplan (orientering) 

NBBF Region Midt er ajour med handlingsplanene til NBBF. 

 

 

Styret tar orientering til etterretning. 
 

  



  

 
 
 

Sak 9 – Årsplan 2024/2025 (vedtak/orientering) 

a) Styremøter våren 2025 (vedtak) 

Styremøte 2025-01 er allerede satt opp torsdag 09.01.25. VGY vil nok også våren 

2025 dømme internasjonale kamper på ukedager. GK ønsker at styremøter settes 

opp på torsdager. 

 

Forslag til datoer: 

Torsdag 13.02.25 

Torsdag 13.03.25 

Torsdag 24.04.25 (uken etter påske) 

 

Vedtak: Godkjent 

 

b) Regionsting 2025 (vedtak) 

Onsdag 07.05.25 i Trondheim – settes opp en hybrid løsning med videokonferanse 

(testes på neste klubbmøte). 

 

Vedtak: Godkjent 
 
 
 

Orientering: 
 

«Julebord». Datoer som Greg/Molde har kamper i Trøndelag: 15.-16. februar 2025 

og sluttspill helgen 4.-6. april. Er fredag 14. februar eller fredag 4. april datoer som 

kan passe for resten av styret? 

 

 

Det jobbes med å sette opp et EB-trenerkurs i Trondheim, i samarbeid med 

Midtbyen. Vi venter fortsatt på avklaring om hvilke datoer som Midtbyen kan frigjøre 

halltid til dette på Thora Storm. 

 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

 
 

  



  

Sak 10 – Serieavvikling (orientering) 

Orientering om seriespill sesongen 2024/2025 (orientering) 

 

Det har vært en stor økning i omberamminger sammenlignet med tidligere sesonger. 

VGY har tatt dette opp i NBBFs Driftsteam og hørt hvordan de andre regionene 

opplever dette. Alle merker at det er en stor økning i omberamminger. Det har blitt 

diskutert rundt at basketball kanskje har økt medlemmer for raskt på få år, som gjør 

at klubbene kanskje ikke har vært klare for økt antall kamper. Klubbene har muligens 

ikke økt like hurtig med ressurspersoner som de har gjort med spillere. 

 

Midtbyen trakk U13-lag 19.11.24.  

 

Pga sykdom fredag 22.11.24 så var det usikkerhet om kamper på Verdal 23.11.24 

skulle gjennomføres med 1 dommer eller utsettes. En ung dommer som spilte første 

kamp hoppet inn og dømte de to siste kampene, så det var kun en kamp som ble 

dømt i 1PO.  

 

En dommer møtte ikke opp til kamp søndag 24.11.24 på Stjørdal og kampen ble 

dømt i 1PO. Dommeren møtte opp til kampen etter. 

 

En dommer møtte ikke opp til kamp søndag 08.11.24 i Molde. En tilreisende tilskuer 

(som er kvalifisert dommer) hoppet inn og dømte kampen sammen med den andre 

dommeren som var satt opp. 

 

Det har kommet inn dommerrapport på slitasje for enkelte dommere som dømmer 

2M på Møre mot en navngitt spiller. VGY følger opp dette med Ålesund Basket. 

 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

 

 

 
Møtet er hevet: 20:08  



  

 
 
 

Sak 11 – Eventuelt 

 

Ingen saker til eventuelt. 
 
 
 
Møtet ble hevet klokken 21:10. 


